
Besluitenlijst Raadscommissie 09 - 01 - 2023

Aanwezig:
Voorzitter: De heer M. Hardeman 

Griffier: mevrouw S.E. Lenderink 

De leden: mevrouw J. Wams (PvdA-GL), mevrouw I.C.C. Blok-Houtsma (GBW), mevrouw B. Radstaake (GBW), mevrouw Opstelten (GBW) en mevrouw 
Wijnberg-van Bentum (CDA) en de heren K.J. Stalman (VVD), H. van de Wetering (PvdA-GL), J.H. Bessembinders (CDA), J. Westenberg (GBW),  B. 
Bosman (CU), G.A.R. van der Linden (CU), H.M. van Veldhuizen (SGP), G.J. Heldoorn (SGP), V. Holleman (SGP) en J. de Vogel

Met kennisgeving afwezig: De heren P. van Schaik en B. de Jong en wethouder mevrouw M. van de Graaf

Verder zijn aanwezig: Burgemeester mevrouw M. Jansen-van Harten en wethouders mevrouw D.J. Boeve - de Kruif en de heer H.J. Molenaar

Punt Voorstel Korte toelichting Besluit

1. Opening Opening om 19.30 uur --

2. Vaststelling agenda -- Vastgesteld

3. Vaststelling besluitenlijst van 
én de actielijst tot en met

-- Vastgesteld

4. Informatie van het college Het college van B&W geeft informatie over:
 Windmolens. Donderdag 11 januari maakt de 

provincie de voorkeurslocaties voor windmolens 
bekend. 18 januari is er een webinar waarvoor de 
raadsleden uitgenodigd zijn. 

 De burgemeester maakt bekend dat de jaarwisseling 
in een hele goede sfeer is verlopen. Het geschatte 
schadebedrag is €1450,- en betreft vooral 
prullenbakken. De brandweer heeft niet hoeven 
uitrukken.  

De burgemeester zegt toe met een 
evaluatie te komen over de 
jaarwisseling. Deze komt bij de 
ingekomen stukken.

5. Rondvraag Er worden vragen gesteld aan het college van B&W over: --

6. Ingekomen stukken Er zijn geen ingekomen stukken. --
7. Externe betrekkingen Er zijn externe betrekkingen bij de stukken. --
8. Open microfoon --
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9. Krediet transformatie dorpsranden -- Wethouder Molenaar streeft er naar in
april de grondexploitatie voor 
dorpsrand-zuid vast te kunnen laten 
stellen, tegelijk met de andere 
grexen. 
Wethouder Boeve – de Kruif zegt toe 
in Q2, vóór de zomer met een 
kredietvoorstel onderzoek sporten te 
komen. Voor het einde van het jaar 
moet dit onderzoek klaar zijn.

Dit punt wordt als bespreekstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van

10. Ontwerp Kadernota RUD 2024 -- Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van

11. Actualisatie grondwaterbeleid- en beheerplan -- Wethouder Boeve – de Kruif zegt toe 
op de vraag van de SGP over de 
relatie grondwaterbeleid- en 
beheerplan en armoede terug te 
komen. De SGP stelt een reservering 
voor. De wethouder zal kijken of er 
ruimte is in het minimabeleid. Ook 
zegt zij toe terug te komen op de 
vraag van de PvdA/GroenLinks of de 
gemeente een adviserende rol kan 
spelen voor de grondeigenaren welke 
maatregelen deze kunnen treffen 
tegen wateroverlast.
Wethouder Boeve - de Kruif zegt toe 
in de komende weken aan de slag te 
gaan met een plan de campagne om 
de doelgroepen te benaderen bij wie 
het water letterlijk en figuurlijk aan de
lippen staat.

Dit punt wordt als bespreekstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van

12. Sluiting Sluiting om circa 21.45 uur --
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Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raadscommissie op: 6 februari 2024

De griffier, De voorzitter,
S.E. Lenderink H. van Veldhuizen
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